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2 PvdA H. Adriani RGW Jaarrekening P28 1 - Ruimtelijke ontwIs er al zicht of, hoe en wanneer het nieuwe kabinet het 

proces van ruimtelijke arrangementen gaat voortzetten?
Het Hoofdlijnenakkoord benoemt wel het NOVEX-programma, 
maar alleen bij het thema Woningbouw. Daardoor is het op dit 
moment niet duidelijk hoe het programma NOVEX en het 
daaraan verbonden proces van het Ruimtelijk Arrangement 
verder gaat met een nieuw Kabinet.

Van Essen

3 PvdA H. Adriani RGW Jaarrekening P22 1 - Ruimtelijke ontwEr konden voor een fors bedrag aan subsidies niet tijdig 
beschikkingen worden afgegeven. Nu wordt voorzien dat 
dit in 2024 alsnog gebeurt. Toch is er geen budget 
opgenomen in het overzicht bestemmingsvoorstellen 
(bijlage 2a). Hoe komt dat?

Het resterende budget 2023 blijft via een storting in de 
projectreserve beschikbaar voor uitvoering van het programma 
Versnelling woningbouw. Met de Zomernota 2024 wordt het 
saldo van de reserve onttrokken en opgenomen in de Begroting 
2024.

Van Muilekom

4 PvdA H. Adriani RGW Jaarrekening P22 1 - Ruimtelijke ontwIn de toelichting staat dat er minder rijksbijdrage is 
gekregen vanwege een onderuitputting van de flexpool. 
Maar de Rijksbijdrage Flexpool was toch een vast 
bedrag? (€40mln voor heel NL in 2022 en 2024)

Er is niet een lager bedrag ontvangen, maar er was een lager 
bedrag nodig om de flexpool-uitgaven 2023 te dekken. Het 
restant van de rijksbijdrage blijft beschikbaar en wordt in 2024 
gebruikt voor de flexpool-uitgaven in 2024.

Van Muilekom

6 PvdA H. Adriani RGW Jaarrekening P302/P328 2 - Landelijk gebiedUit de tabel op pagina 302 begrijpen we dat er 391ha 
grond t.b.v. NNN in de grondbank zit. Tegelijkertijd wordt 
in programma 2 toegelicht dat realisatie van NNN niet lukt 
omdat er geen locaties beschikbaar zijn. Kan dit toegelicht 
worden? Op pagina 328 staat bij de 
natuurcompensatiebank toegelicht: 'Deze gronden worden 
op een gegeven moment ingericht tot natuur'. Wat maakt 
dat daar niet direct mee begonnen wordt?

De vraag zal worden beantwoord worden bij de technische 
vragen voor de commissie RGW aangezien dit over landelijk 
gebied gaat.

Mirjam Sterk

22 PvdA H.J. Dekker RGW Jaarrekening P68-69 2 - Landelijk gebiedKan een overzicht worden gegeven van de initiatieven 
waaraan een subsidie is verstrekt ter versterking van de 
leefbaarheid in het landelijk gebied?

De vraag zal worden beantwoord worden bij de technische 
vragen voor de commissie RGW aangezien dit over landelijk 
gebied gaat. 

Sterk

3 Amos de Jong RGW Kadernota 2.3 2 - Landelijk gebied2.3 Welke (extra) faunabeheer -of -monitoringactiviteiten  
activiteiten worden bekostigd en zijn deze niet minstens 
deels structureel van aard?

De vraag zal worden beantwoord worden bij de technische 
vragen voor de commissie RGW aangezien dit over landelijk 
gebied gaat. 

Mirjam Sterk

4 Amos de Jong RGW Kadernota 3.4 3 - Bodem, water e  3.4 Welke innovatie die beoogd waren in het begrotings 
budget zijn inmiddels onderdeel geworden van sectorale 
beleidsprogramma's, of gaan dat worden?

De vraag zal worden beantwoord worden bij de technische 
vragen voor de commissie RGW aangezien dit over landelijk 
gebied gaat.

Mirjam Sterk

5 Amos de Jong RGW Kadernota 3.6 3 - Bodem, water e  3.6 De eerder binnen de begroting opgevangen taken 
worden elders gedenkt. Waar worden deze kosten, 
waaronder 1 boa, gedekt?

De vraag zal worden beantwoord worden bij de technische 
vragen voor de commissie RGW aangezien dit over landelijk 
gebied gaat.

Mirjam Sterk
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